

## Referat af bestyrelsesmøde i Sanddalsparken 23. maj 2024

Deltagere: Leif, Lisbeth, Anne, Bodil og Lone. Leif var til stede fra punkt 7. Karsten deltog under punkt 2.

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra 29. februar 2024
2. Regnskab 2023 og budget 2025 med inspektøren
3. Fusion mellem SAB, BS og Boligselskabet Ærø - ekstraordinært repræsentantskabsmøde 28. maj 2024
4. Sankt Hans
5. Forslag fra fællesspiserne til ændringer i gildesalen
6. Endelig vedtagelse af forretningsorden for afdelingsbestyrelsen
7. Afdelingsmøde 12. august 2024
8. Eventuelt

1.

Formanden bød velkommen.

Referat fra bestyrelsesmødet 29. februar godkendt. Der er enighed om, at man melder tilbage med det samme, hvis der er noget i referatet, der skal rettes.

2.

Der er underskud på godt en halv million i regnskabet for 2023. Det kommer fra byggesagen vedrørende renoveringen og kan udlignes af de foregående års overskd, så det ikke får indflydelse på budgettet for 2025.

Der er 100.000 kr på budgettet næste år fra bevillingen til lege/motionsting til marken. Vi beder Bente Kjær hjælpe med at samle områdets børn til et møde, hvor vi kan evaluere på det, vi har fået og drøfte, om planen fortsat skal følges, eller der skal andet til. Inden længe bliver der lavet siddepladser i skrænten og streget op på fodboldbanen.

Vi bestiller reolskab til bageste rum i gildesalen.

Karsten har bestilt 60x60 skab til gangen.

Nedgang til kælder ved nr. 17 prioriteres som næste grønne projekt sammen med klatrehortensiaer til pergolaerne.

Karsten melder tilbage, når budgettet er færdigt.

3.

Der er ekstraordinært repræsentantskabsmøde 28. maj med afstemning om fusion mellem SAB, BS og Det Ærøske Boligselskab. Bodil og Leif er vores repræsentanter. Der er enighed om, at det er en god ide.

4.

Der er kun få fra bestyrelsen, der kan hjælpe til ved årets skt. Hansfest d. 23. juni. Så det bliver en lidt skrabet udgave i år, hvis der ikke findes hjælpere. Anne taler med Munkevænget om, hvor meget de kan deltage, og Bodil spørger fællesspiserne, om nogen af dem vil give en hånd med. Vi kan bruge hjælp til:

Salg af kaffe, te, juice og sodavand,

tovtrækning og sækkeløb mv,

opsyn ved bål

snobrød, popcorn og skumfiduser(gerne 2)

hvis nogen kender en ballonmand eller amatørtryllekunstner, vil vi gerne have kontaktoplysninger.

5.

Fællesspiserne har drøftet ønsker til ændringer i gildesalen, og Bodil melder tilbage, at reol til det bageste rum og en anden farve på en af væggene på gildesalen er de primære ønsker. Karsten tager ønsket om anden farve med på et møde med malerfirmaet indenfor nærmeste fremtid.

Der er ønske om en sofa til det bageste rum, hvor det er lidt mageligt for ældre møde/festdeltagere at tage et lille hvil. Vi ser, om der kan findes en brugt sofa til fornuftig pris til formålet.

6.

Forretningsordenen for afdelingsbestyrelsen er vedtaget og omdeles til bestyrelsen.

7.

Der er afdelingsmøde d. 12. august kl. 20 i gildesalen som sidste år.

Lisbeth, Kowry og Lone er på valg.

Bestyrelsen udarbejder forslag til:

Et års kontingent til Fødevarerbanken

Depositum ved udlejning af gildesalen betales ved reservation af dato. Aflyser man senere end en uge før, beholder vi 200 kr i administration.

8.

Der er forsvundet viskestykker og karklude ved udlejning, så for eftertiden sættes de i depot ved udlejning.

Der er ønske om mikrobølgeovn til gildesalen, der kunne placeres på en hylde ved siden af køleskabene.

Der er pause i fællesspisning i perioden 18. juli til 8. august, så i den periode kunne et rengøringsfirma lave en grundigere rengøring i gildesalen.

Da der er brugt meget strøm i gildesalen sidste år, får vi målt, hvor meget strøm den

gamle fryser i kælderrummet bruger. Måske kunne en ny spare så meget, at det bedre kan betale sig.

F.C. Kurant vil gerne lave et reklamefremstød for fodbold i i marken for de tre afdelinger i området for at få flere børn til at gå til fodbold. ABIS og kommunens nye "sportsambassadør" laver arrangementet, trykker opslag og melder dato ud. Vi sætter opslag op og serverer brikjuice og måske lidt sødt.

Anne snakker med Alfred om:

Fodboldarrangementet

Sankt Hans

Sommerfest

Samarbejde om fødevarebanken i næste periode.

Anne snakker med Ulrik om:

Montering af skab, reol og hylde til mikrobølgeovn

Måling af strømforbrug af gammel fryser i depotrummet

Stikkontakter til mikrobølgeovn i køkkenet og til kaffemaskiner i mellemgangen

Udskiftning af lås i underskabe i mellemgangen

Rengøring af gildesalen

Sankt Hans

Referent Anne